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P R O T O K Ó Ł   NR  59.2021   

 

posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna w dniu 14 grudnia 2021 roku 

 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej.  

4. Zaopiniowanie koncepcji powołania Zespołu Szkół w Osiecznej.  

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

 

Ad. 1. Otwarcie. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Przywitał wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

Rady Miejskiej Gminy Osieczna. Ogłosił, że na siedmioro członków Komisji na posiedzeniu 

obecnych jest sześcioro. Brakuje Pani Ewy Pietraszewskiej, która zgłaszała, że będzie 

nieobecna.  

Lista obecności członków Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej 

Gminy Osieczna stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ad. 2. Odczytanie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Odczytał porządek obrad. 

1. Otwarcie.  

2. Odczytanie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej.  

4. Zaopiniowanie koncepcji powołania Zespołu Szkół w Osiecznej. 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Zakończenie obrad. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono. 

Ad. 3.  Przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu wspólnego posiedzenia komisji Rady Miejskiej.  

W głosowaniu udział wzięło 6 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

Ad. 4. Zaopiniowanie Koncepcji powołania Zespołu Szkół w Osiecznej. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Poprosił Pana Burmistrza o przedstawienie koncepcji powołania Zespołu Szkół w Osiecznej.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że w ramach pracy komisji merytorycznej poprosił o możliwość rozmowy 

związanej z pomysłem utworzenia Zespołu Szkół w Osiecznej, po czym podziękował za tę 

możliwość. 
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Burmistrz powiedział, że koncepcja, którą proponuje jest procesem wieńczącym zmiany                    

w oświacie na terenie Gminy. Koncepcja polega na połączeniu kilku placówek oświatowych 

w „jeden organizm”. Połączenie Szkoły Podstawowej w Osiecznej z Przedszkolem                                  

w Osiecznej i Przedszkolem w Drzeczkowie - mającymi siedzibę na obszarze objętym 

obwodem tej szkoły. 

Następnie Burmistrz przedstawił kilka argumentów „za” połączeniem tych placówek: 

1) wspólna, ujednolicona polityka księgowa, która z dniem 1 stycznia 2022 r. dzięki 

decyzji Wysokiej Rady nastąpi, poprzez powołanie Centrum Usług Wspólnych 

(CUW), 

2) poprawa organizacji funkcjonowania jednostek w obrębie obwodu Szkoły 

Podstawowej w Osiecznej - aby łączyć placówki muszą ona znajdować się w tym 

samym obwodzie szkolnym, 

3) optymalizacja funkcjonowania obsługi w szkole i przedszkolach (dotyczy etatów 

woźnych i pracowników sekretariatu), 

4) przykład dwóch zespołów szkół, które funkcjonują (ze skutkiem pozytywnym)                        

w Gminie, tj. Zespół Szkół w Kąkolewie i Zespół Szkół w Świerczynie.  

Następnie Pan Burmistrz wystąpił do członków Komisji o opinię w tej sprawie, by móc 

kontynuować prace związane z utworzeniem Zespołu Szkół w Osiecznej. 

Zakładając, że będzie przyzwolenie Wysokiej Rady przedstawił procedurę łączenia szkoły                 

z przedszkolami, mówiąc: 

− iż w drugiej połowie stycznia 2022 r. wystąpi do Rady Miejskiej o podjęcie uchwały    

o zamiarze połączenia jednostek oświatowych (przy założeniu, że uchwała zostanie             

w tym terminie podjęta), 

− w następnej kolejności projekt aktu założycielskiego przedkłada się radom 

pedagogicznym łączonych jednostek celem zaopiniowania. Oprócz tego projekt 

powinien zostać poddany konsultacjom ze związkami zawodowymi działającymi na 

terenie Gminy w celu wyrażenia przez nie opinii o połączeniu jednostek, 

− należy poinformować rodziców dzieci uczęszczających do łączonych jednostek                       

o zamiarze ich  połączenia w zespół - tutaj Burmistrz dodał, że połączenie jednostek 

miałoby funkcjonować od 1 września 2022 r., czyli od nowego roku szkolnego 

2022/2023,    

− ostatni obowiązek przed utworzeniem zespołu to wystąpienie o uzyskanie opinii 

kuratora oświaty. Przy czym stanowiska kuratorów są różne, niektórzy z nich uznają, 

że taka opinia nie jest konieczna, informują organ o tym, że nie będą takiej opinii 

przedstawiać, a inni taką opinię przedstawiają.   

Burmistrz zaznaczył, że połączenie kilku jednostek w jeden zespół, to nie jest likwidacja.              

Nie likwidujemy tylko łączymy.  

Uchwałę o zamiarze połączenia jednostek w zespół wraz z projektem aktu założycielskiego                    

i statutu należy przesłać kuratorowi oświaty w celu zajęcia stanowiska i wyrażenia opinii               

do końca lutego 2022 r. 

Po otrzymaniu opinii kolejnym etapem byłoby podjęcie przez Radę Gminy uchwały, która 

będzie dotyczyć utworzeni Zespołu Szkół w Osiecznej nadaniu aktu założycielskiego                           

i  pierwszego statutu zespołu.  

Ubiegając pytania o kadrę kierowniczą Burmistrz powiedział, że aktualnie mamy: Panią 

dyrektor Przedszkola w Drzeczkowie, Panią Dyrektor Przedszkola w Osiecznej, Panią 

Dyrektor i Panią Wicedyrektor Szkoły Podstawowej w Osiecznej. Przy tego typu 

połączeniach dotychczasowi dyrektorzy przestają pełnić swoją funkcję. Niezbędny będzie 

konkurs na powołanie dyrektora Zespołu Szkół w Osiecznej.  
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Burmistrz zaproponował, aby oprócz stanowiska dyrektora powołać dwóch wicedyrektorów. 

Z tego nowego konkursu wynika pewien reżim terminowy, by jako organ móc                                   

w odpowiednim terminie ten konkurs przeprowadzić.   

Na zakończenie wspomniał, że przyszłość oddziału przedszkolnego w Drzeczkowie                       

(po utworzeniu Zespołu Szkół) uzależniona będzie od liczby dzieci w tym oddziale.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zapytał czy są pytania do przedstawionej przez Pana Burmistrza Koncepcji.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Zadał pytanie odnośnie kadry kierowniczej – jak to będzie wyglądać. Aktualnie jest czterech 

dyrektorów, po zmianie ma być trzech, czy jedna osoba zostanie bez stanowiska. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że możliwe są różne świadczenia. Nie wiadomo czy wszystkie Panie będą 

aplikować w konkursie.     

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Mirosław Forszpaniak:    

Powiedział, że patrząc na wzór zespołów szkół, które funkcjonują i w Kąkolewie                                

i w Świerczynie nie widzi przeciwwskazań do utworzenia Zespołu Szkół w Osiecznej.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Odniósł się do punktów, o których mówił Pan Burmistrz - logistyka i zarządzanie to rzeczy, 

które trzeba uporządkować i wydaje się, że to zarządzanie będzie łatwiejsze. Specjalnych 

oszczędności finansowych chyba nie będzie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że to też są pewne starania o pieniądze. 

Informował, że oszczędności, o których wspomniał Pan Przewodniczący dzieją się.                  

Ostanie decyzje, które zaczną skutkować pewnymi oszczędnościami związane są np. z tym, 

że z 2 etatów woźnych w Szkole Podstawowej w Osiecznej i 2 w Zespole Szkół w Kąkolewie 

od 1 stycznia 2022 r. nastąpi zmiana w wymiarze do 1,5 etatu w każdej z tych placówek,                     

tj. 1 etat mniej.    

W momencie powołania CUW w dwóch największych placówkach, powstał problem 

związany z podziałam czynności zawodowych sekretarek. W obu szkołach sekretarki oprócz 

obsługi sekretariatu mają w obowiązkach prowadzenie kadr, które teraz przejmie CUW. Jeżeli 

odchodzą obowiązki trzeba rozmawiać o warunkach płacy. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zapytał czy były już wstępne rozmowy z dyrektorkami, czy mają już wiedzę o koncepcji 

utworzenia Zespołu. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że informował wszystkich kierowników jednostek, że z taką koncepcją 

wystąpi do Organu Stanowiącego.       

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Powiedział, że cała procedura ruszy po dzisiejszym zaopiniowaniu. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że tak. W styczniu poprosi Wysoką Radę o podjęcie uchwały o zamiarze 

powołania Zespołu Szkół.    

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Zwrócił uwagę na to, że bardzo blisko tworzonego Zespołu Szkół jest schronisko „Morena”. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Odpowiedział, że o tym, co ze Schroniskiem, będzie mówił w punkcie wolne głosy. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Poddał pod głosowanie zaopiniowanie omawianej koncepcji. Zapytał Członków Komisji, czy 

są za pozytywnym zaopiniowaniem koncepcji powołania Zespołu Szkół w Osiecznej. 

W głosowaniu udział wzięło 6 członków Komisji. 

Wyniki głosowania: za – 6, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Koncepcja została zaopiniowana pozytywnie przez wszystkich obecnych na posiedzeniu 

członków Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W tym miejscu dodał, że nie jest członkiem przedmiotowej Komisji, ale jest za tą koncepcją.  

Ad. 5. Wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zaprosił do zadawania pytań. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  

Powiedział, że od pewnego czasu trwają rozmowy, co ze Szkolnym Schroniskiem 

Młodzieżowym „Morena” w Osiecznej. Pan Dyrektor już kilka razy deklarował, że będzie 

wypowiadał warunki kontraktu. Wszyscy zadajemy sobie pytanie o przyszłości Schroniska.  

Powiedział, że są trzy możliwe drogi: 

− utrzymanie dotychczasowej zasady funkcjonowania schroniska,  

− sprzedaż tego obiektu, 

− wydzierżawienie. 

Jeżeli chodzi o finanse Schronisko otrzymuje swój plan finansowy, swój budżet, który składa 

się z trzech elementów:  

1) dochody własne (przychody związane z wynajmowaniem pokoi), 

2) subwencja oświatowa (subwencja wynika tutaj z funkcjonowania Schroniska), 

3) dofinansowanie działalności Schroniska z budżetu. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Zadał pytanie, czy jakby osoba z zewnątrz zakupiła od Gminy ten obiekt i nadal prowadziłaby 

taką działalność to subwencję może pozyskać.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  

Odpowiedział, że z jego wiedzy wynika, że nie, bo będzie to typowa działalność gospodarcza.   

Następnie Burmistrz informował, że w roku 2021 na funkcjonowanie Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego „Morena” otrzymano subwencję w wysokości 100.621,51 zł.    

Na rok 2021 Pan Dyrektor Schroniska zaplanował, że będzie miał dochody w wysokości 

149.500 zł, po korekcie jego budżet miał wynosić 300.700 zł, co oznacza, że z budżetu 

Gminy planowaliśmy dofinansowanie rzędu 51.100 zł. Wiadomo, że epidemia Covid 

spowodowała, że kwestia dochodów własnych się nie sprawdziła. 

Burmistrz zaproponował, aby pozwolić działać Schronisku w dotychczasowych ramach.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że po raz pierwszy usłyszał wysokość subwencji.   

Jeśli to jest około 100.000 zł, a dopłata rzędu około 40.000 zł to zmienia w jego przekonaniu 

postać rzeczy.  

Poprosił Pana Burmistrza o to, żeby w momencie jak pozna kolejne dane, m. in. poziom 

dotacji na kolejny rok, przekazał takie informację.    

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Zapewnił, że taką informację Radni otrzymają.  Dodał, że nie raz mówił (może bez podania 

kwot), że w kosztach jest również subwencja oświatowa.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 
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Potwierdził. Dodał, że wszystko drożeje i może trzeba podnieść ceny w Schronisku.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak: 

Powiedział, że w dobie wzrostu cen za nośniki energii takie kroki będą wykonane.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

W kontekście wzrost cen za nośniki energii zapytał, czy w budżecie są uwzględnione                        

te podwyżki.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  

Odpowiedział, że jednostki podległe wpisywały chyba około 30% więcej w plany finansowe 

na rok przyszły.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Dopytał, czy wszystkie jednostki płacą takie same stawki np. gazowe. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Odpowiedział, że nie. W przypadku gazu każda jednostka ma zawartą umowę kompleksową  

na warunkach, które określa dostawca gazu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Roman Lewicki: 

Powiedział, że wymiana oświetlenia ulicznego na ledowe trochę te podwyżki zrekompensuje.  

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Odnośnie budynku po byłym przedszkolu w Kątach zapytał, czy zaproszono Pana Burmistrza 

do rozmów.  

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  

Odpowiedział, że nie.  

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Powiedział, iż zauważył, że nie działa licznik pomiaru prędkości na ul. Frankiewicza 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski:  

Odpowiedział, że jest to zgłoszone. Czekamy na serwis.   

Radny Rady Miejskiej Gminy Osieczna Pan Jakub Kolberg: 

Ma zgłoszenie, że w obrębie Letniska przy kontenerach na odpady nie działa oświetlenie. 

Burmistrz Gminy Osieczna Pan Stanisław Glapiak:  

Powiedział, że jest to spowodowane oszczędnościami. 

Sekretarz Gminy Osieczna Pan Sławomir Kosmalski: 

Dodał, że każdego roku na okres zimowy wyłącza się tam część oświetlenia.  

Więcej wolnych głosów i wniosków nie zgłoszono. 

Ad. 6. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej Gminy 

Osieczna Pan Robert Skrzypek: 

Z powodu wyczerpania porządku obrad zakończył posiedzenie komisji. 

 

 

 

 

     Protokołowała      Przewodniczący  

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia 

   Marta Skorupka        

        

           Robert Skrzypek 


